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Aanwezig: 
Albert Beerens, Bram Bronselaer, Johan De Rop (voorzitter), Ilse Van de Velde, Patrick Hanon, Brigitte 
Janssens, Jo Timmermans, An Lovato, Marleen Merckaert, Nora Mouallali, Jill Rollier, Hilde Van 
Craenenbroeck (stemgerechtigde leden) 
 
Elke Zelderloo (raadgevende leden), 
 
Dany Bruggeman, Trui Olbrechts (deskundigen) 

Bert Carleer, directeur 
Anne Smets, adjunct-directeur a.i. 
 
Verontschuldigd: 
Alexis Rons 

De Voorzitter stelt vast dat er voldoende leden van de raad van bestuur aanwezig zijn om geldig te 
beraadslagen en opent de zitting van de raad van bestuur om 12u33. 

 
 

1. Goedkeuring verslag 21.12.2022 
 

 
 
Besluit 
 
Het verslag wordt eenparig goedgekeurd. 
 
 

2. Inrichting buitenomgeving – natuurbegraafplaats: stand van zaken en rondleiding op het terrein 
 

 
 
De directeur biedt een overzicht van wat er ondertussen gebeurd is en welke hindernissen het dossier 
kent. 
 
Na een studieronde en enkele overlegvergaderingen met het landschapsarchitectenbureau werd in 
september een concept van masterplan afgeleverd. Dat plan omvat de realisatie van:  

• een urnenbos in de dense, verwilderde bostrook rechts van de gracht 
• 2 extra strooiweiden, een tumulus met zitbank en paden in porfier op het grasland rechts 
• een aanpassing van het columbarium 
• een extra strooiweide links van de gracht  
• een wandelzone in het open, onderhouden gedeelte   
• een mogelijke uitweg voor zachte weggebruikers richting Grimbergse/Eppegemsesteenweg 

 
DAE architecten en de directeur hebben de plannen afgetoetst bij de gemeente Zemst en de 
boswachter. DAE heeft een formeel preadvies gevraagd bij ANB. De directeur heeft besloten mevrouw 
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Katty Wouters van de dienst van de gouverneur in te schakelen om de samenwerking van alle partijen in 
dit dossier te bekomen.  
 
Uit het overleg van de dienst van de gouverneur met het ANB blijkt dat dit agentschap weinig of geen 
bereidheid toont om machtiging te verlenen voor een urnenbos in het gedeelte rechts van de gracht en 
voor extra strooiweiden of begraafplekken op het grasland. 
De gemeente maakt schijnbaar geen bezwaar tegen de plannen van Havicrem en wenst er zijn volle 
medewerking aan te verlenen. 
 
Het laatste overleg met de architecten VOGT en DAE had tot doel het project te faseren en te timen. De 
eerste fase (alle aanleg buiten de boszone) zou per 1 november 2023 moeten gerealiseerd zijn; de 
tweede fase (het urnenbos en het wandelbos) kan in 2024 opgeleverd worden. Het lijkt weinig 
waarschijnlijk dat deze timing vooralsnog zal gehaald worden.  De architecten werden door de directeur 
verzocht hun contractueel vastgelegde werkzaamheden te staken in afwachting van meer duidelijkheid 
over de vergunbaarheid.  
 
Aansluitend bij deze toelichting wisselen de bestuurders van gedachten over het project 
buitenomgeving. Het valt te betreuren dat een deel van de gronden niet aangewend kunnen worden voor 
de natuurbegraafplaats.  
Na afloop van de vergadering worden de bestuurders rondgeleid op het terrein. Tijdens deze rondleiding 
worden de nodige suggesties gedaan om het dossier aan te passen zodat alle functies toch 
gerealiseerd kunnen worden.  
 
 

3. Varia 
 

 
- Stand van zaken juridisch dossier 

 
De tegenpartij heeft opnieuw een verzoek tot vernietiging van de ontslagbeslissing van 8 november 
2022 ingediend bij de RvS. In het zijdossier over de benoeming in 2017 van de directeur heeft de 
tegenpartij niet binnen de gestelde termijn gereageerd op het auditoraatsverslag. 
 

   
   

 


